

[Subscribe](#)[Past Issues](#)[Translate ▼](#)

CANB

[View this email in your browser](#)

Bulletin novembre - November Newsletter

Dear members,

This marks my last month with the CANB. I will be leaving for a new position as the Executive Director and Archives Manager of the Canadian Lesbian and Gay Archives in Toronto mid-November and I'm excited to start a new chapter.

I have enjoyed working with all of you and want to thank you all again for your hospitality during site visits and welcoming me to New Brunswick. I will miss working with you and wish you all the best in the future. To those who I did not get a chance to meet in person, thank you for your participation in CANB. A new Archive Advisor will be announced in the New Year, but until then there will be a hold on site visits and various other projects. I would also like to take this time to thank the board of directors for their work.

Thank you and best of luck for 2017.

Raegan Swanson

Chers membres,

Il s'agit de mon dernier mois avec le CANB. Je quitterai mon poste actuel pour occuper celui de directrice générale et de gestionnaire des archives aux Canadian Lesbian and Gay Archives à Toronto à la mi-novembre. Ce poste représente l'un de mes emplois rêvés et je suis enthousiaste à l'idée d'entamer un nouveau chapitre.

[Subscribe](#)[Past Issues](#)

Nouveau-Brunswick. Je vais m'ennuyer de travailler avec vous et je vous souhaite du succès dans vos projets d'avenir. À tous ceux que je n'ai pas eu la chance de rencontrer en personne, je vous remercie de votre participation au CANB. Une nouvelle conseillère ou un nouveau conseiller en archivistique sera annoncé au début de l'année prochaine, mais, en attendant, les visites d'établissements et les divers autres projets seront mis en veilleuse. J'aimerais aussi saisir cette occasion pour remercier le conseil d'administration de son travail.

Je vous remercie et vous souhaite la meilleure des chances pour 2017.

Raegan Swanson



Évaluation des besoins - CANB Needs Assessment

Deadline extended! Délai prolongé!

Le Conseil des archives du Nouveau-Brunswick a besoin de votre aide! Il y a maintenant plus de 25 ans que le dernier sondage sur l'évaluation des besoins a été distribué aux centres d'archives du Nouveau-Brunswick.

Le nouveau sondage permettra d'évaluer la façon dont les centres d'archives du Nouveau-Brunswick ont évolué et changé au cours de cette période. Si vous avez besoin d'aide pour remplir le sondage, la [conseillère en archivistique](#) se fera un plaisir de vous aider.

The Council of Archives New Brunswick needs your help! It has been more than 25 years since the last needs assessment survey went out to New Brunswick Archives.

[Subscribe](#)

[Past Issues](#)

the past 25+ years. [The Archival Advisor](#) will be happy to help you fill out the survey should you need assistance.



Website



Twitter



Email



Facebook

This email was sent to <<Email Address>>

[why did I get this?](#) [unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

Council of Archives New Brunswick/ Conseil des archives Nouveau-Brunswick · PO Box 1204 Sataion A · Fredericton, New Brunswick E3B 5A3
· Canada

